
Protokół nr LI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 28 lipca 2010 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Drabko o godzinie 17.00 otworzył obrady 
LI sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
  

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2009 rok, 
c) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Zawidów, 
d) zmiany uchwały Nr XXXVIII/170/2005 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 25 

maja 2005r w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zawidowie,  

e) przyjęcia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2010-2018, 
f) zatwierdzenia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2010-

2018, 
 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący R. Drabko zwrócił się z zapytaniem, czy 
któryś spośród radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010, 

 
Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie skierowane do Skarbnik Miasta pani Kazimiery Bilmon, 
jaka jest sytuacja finansowa gminy i czy finansowanie wydatków bieżących odbywa się z 
zaciąganych kredytów. 
Radny zapytał, czy w przyszłości gmina nie stanie przed koniecznością taką jak powiat 
zgorzelecki, który przyjął plan naprawczy i aby wyjść z trudnej sytuacji muszą likwidować 
część jednostek organizacyjnych, a niektóre łączyć. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon oznajmiła, że wszystkie zmiany, które były wprowadzane 
w budżecie wskazujące jako źródła finansowania kredyty na rynku krajowym nie zostały 
zaciągnięte. Do tej pory nie został zaciągnięty żaden kredyt, a gmina ma otwartą linię 
kredytową zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej. 
Na dzień 30 czerwca debet rachunków bieżących budżetu wynosił 900,000 zł, ale wynika to 
nie z wydatków bieżących budżetu gminy, a był potrzebny na sfinansowanie inwestycji, która 
obecnie trwa. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że wróciły pieniądze z budowy boiska szkolnego przy ulicy 
Szkolnej, które w całości gmina zapłaciła z budżetu miasta. W lipcu zwrócono do budżetu  
188.000 zł i 55.000 euro z Polska-Saksonia jako pierwsze zestawienie. 
Koszty z tytułu inwestycji wynosiły 1,500,000 zł i finansowane są tylko inwestycje. 



Jeśli chodzi o wydatki bieżące, to są one w ramach uzyskanych dochodów własnych, które 
gmina uzyskuje jako środki własne. Na wydatki bieżące nie są zaciągane kredyty. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, iż wykonała analizę sprawozdania za I półrocze tego roku, które 
w dniu dzisiejszym zostało wysłane do regionalnej Izby Obrachunkowej i dostarczone do 
Biura Rady Miejskiej. 
Planowane jest omówienia programu oszczędnościowego. 
W chwili obecnej RIO bardzo szczegółowo bada wszystkie zaciągane kredyty na konsumpcję 
i często się zdarza że wydają negatywne opinię. 
Dlatego wyszła propozycja, że w drugim półroczu jednostki organizacyjne gminy będą 
musiały skorygować swoje wydatki. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, jakie będzie prognozowane zadłużenie ogółem na koniec 
roku, gdyby udało się zrealizować wszystkie przewidziane zadania. 
Pani Kazimiera Bilmon odpowiedziała, że w granicach 40%, co daje około 3,300,000 zł. 
Mimo, iż były podjęte uchwały o zaciągnięciu kredytu, gmina obracała tylko środkami 
własnymi i kredytu nie zaciągała. 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, jak RIO ustosunkowuje się do kolejnych kredytów. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon wyjaśniła, że jeśli cokolwiek by się nie podobało RIO to 
wnieśliby o wyjaśnienie. 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy do końca roku gminie nie będzie grozić utrata płynności 
finansowej. 
Skarbnik Miasta odpowiedziała, że nie ponieważ są to wydatki majątkowe. 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy są składane jeszcze jakieś wnioski, o których nie 
wiadomo. 
Skarbnik oznajmiła, że żadne nowe wnioski nie zostały złożone. 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, na podstawie czego oszacowano kwotę 68,000 zł na prace 
remontowo-modernizacyjne na stadionie miejskim. 
Burmistrz Miasta Józef Sontowski wyjaśnił, że kwota powstała na bazie kwoty wyjściowej 
270.000 zł, którą w ostateczności zminimalizowano rezygnując z pewnych elementów. 
Radna T. Brud oznajmiła, iż zgadza się na przebudowę ulicy Lubelskiej pod warunkiem, że 
przyłącza wodne do budynków zostaną wymienione. 
Radna zapytała, czy Burmistrz Miasta Józef Sontowski, może niezobowiązująco powiedzieć, 
że po przetargu weźmie pod uwagę przyłącza. 
Burmistrz Miasta oznajmił, iż niezobowiązująco może obiecać, iż postara się załatwić coś w 
tym temacie. 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/251/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-9, przeciw-0, 
wstrzymujących się-2/ - podjęła uchwałę LI/251/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 



b) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2009 rok, 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/252/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za 2009 rok. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LI/252/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

c) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Zawidów, 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/253/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LI/253/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

d) zmiany uchwały Nr XXXVIII/170/2005 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 25 
maja 2005r w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zawidowie,  

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/254/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XXXVIII/170/2005 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 25 maja 2005r w 
sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie. 
 



Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LI/254/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

e) przyjęcia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/255/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
przyjęcia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2010-2018. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LI/255/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

f) zatwierdzenia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2010-
2018, 

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała LI/256/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 lipca  2010r. w sprawie: 
zatwierdzenia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2010-2018. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LI/256/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 18.00 
zamknął sesję. 
 
 
 
 
           Protokołowała:                                                                       Przewodniczył: 
 
      Izabela Matuszczyk                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                
                                                                                                             Robert Drabko 


